
 

Referat Rustad IL Langrenn 

STYREMØTE (arbeidsmøte) 26.6.2023 kl. 21.00‐22.30 på Teams 

Til stede: Barbro, Jørn  

Forfall: Bjørnhild, Ingrid, Jan‐Erik, Jan‐Henrik    

Pkt. 1 – Søknader / bruk av midler  

Vi tok en rask gjennomgang av søknader som vi har fått innvilget midler til i 2022/2023/2024/2025.  

Prosjektene følges opp av Barbro. Vi har fått en del frie midler også som foreslås brukt til samlinger, 

konkurranser og utstyr. Barbro lager et forslag på fordeling av disse midlene for høsten 2023 i løpet 

av august. 

Barbro lager også et detaljert forslag på budsjett for 2024 i løpet av høsten slik at vi kan behandle 

dette i et styremøte i november/desember.  

 

Pkt. 2 – Kontrakter utøvere 

Se egen mail fra Jørn vedr utøverkontraktene. 

Kontraktene sendes ut på mail og signeres når man henter sponsortøyet i starten på august. 

 

Pkt 3 – Info Oslo Skikrets 

Henviser til utsendt mail fra kretskontoret. 

 

Pkt. 4 – Eventuelt 

Bymiljøetaten skal ferdigstille plen foran og på siden av arenabygget på Skullerud idrettsanlegg de 

nærmeste ukene. Vi krysser fingrene for at været er med oss denne sommeren, med sol og litt regn 

slik at det gror godt.  

Entreprenør holder fortsatt på med enkle utbedringer i arenabygget.  

 

Oslo 26. juni 2023 

Barbro Tomter Dahlen 


